
 

 

  

  

 

Styrelsemötesprotokoll 2025-04-24    

      Plats:  Kronängs IP 

      Tid: 17:00 

      Närvarande: Herman, Robert (via länk), Birgitta, Carina Stenborg, Stefan & Leif  

1. Mötets öppnande: 

Herman öppnade mötet och hälsade samtliga välkomna. 

 

2. Dagordning: 

Denna stämdes av och godkändes. (justerade punkt 5 till 5a 5b samt 5c) 

 

3. Val av protokolljusterare jämte ordföranden på mötet: 

Stefan valdes att utföra detta. 

 

4. Ekonomi: 

Ser bra fortsatt bra ut. 

Enligt ett beslut på årsmötet så beslutade vi att POM står för träningskostnaderna under våren i boulehallen 

då vi har ekonomi som tillåter detta. 

 

5. Tävlingar: 

5a: Fyrlingen 2026. 

Vi kommer lägga fyrlingen mellan den 2-4 januari 2026. 

Den 2a jan kör vi en dubbel i något utförande under dagen, dock har vi ej beslutat exakt hur upplägget 

kommer att bli, och den 3 & 4e jan kör vi huvudtävlingen under fyrlingendagarna i beprövat format. 

5b: DM 2025. 

Har man ett lag som vill spela ihop på DM så anmäler man det själv, i annat fall så anmäler man sitt namn på 

listan via POMs facebooksida (finns en länk att följa) vilken tävling man önskar deltaga i så sätter vi ihop lag 

utifrån de deltagare som skrivit upp sig. 

Till DM så får man arrangera sitt boende själv allt om man vill åka fram och tillbaka (sammåka). 

5c: SM 2025. 

Till SM i Gävle så anmäler man både om man har ett lag som vill spela ihop samt anmäler sig själv som 

intresserad via POMs facebook på samma sätt som anmälan till DM. 

 

6. Seriespel  2025: 

Till V55 i D-fors den 18/5 Samt Öppen den 14-15/6 i D-fors står POM för lunch samtliga dagar, och för  

Div 1 laget i Jkp 14-15/6 står POM för lunch samt övernattning. 

Till seriespelet i höst 9-10/8 (öppen) samt 24/8 (V55) återkommer vi.  

Laguttagningen till dessa lag kommer att ske inom kort, har ni glömt att fylla i intresse så gör det bums 

Via länk på POMs facebooksida. 

 

7. Kommittéer: 

Jubileumskommitté:  

Birgitta står som organisatör av denna, POM firar 20år 2026 och vi tänker oss någon form av firande. 

Är man intresserad att deltaga i kommittén så anmäler man sig till Birgitta. 



 

 

8. Övrigt: 

Inget. 

        

9. Mötet avslutas: 

Herman tackade närvarande. 

 

Vid pennan: 

 

 

Leif Mollberg 

 

 

 

Justerare.    

 

 

Herman Thorell    Stefan Gustafsson 

 

  

 

 

 


